
P r o t o k ó 1  n r v r Í / 9 5

z sesJl  Rady MieJskiej  w Jqdrzejowle odbyteJ w dniu 10 lutego 1995 r

w sa11 konferencyjneJ Urzqdu ReJonoweigo'

A d . l . h z e w o d n l c z F c y R a d y M i e j s k i e j T a d ' e u s z S w i e r c z v ú s k i

otwerzyl obrady sesJl Rady MleJskiej.obrad'y rozpoc"gto o god'='915

p r z y o b e c n o é c i 2 6 r a d n y c h n a s t a n 2 E r a d ' n y c h , c o s t a n o w i a g J %

ogó?u RadY.

Jest to quorum prawomocne do podejmowania uchwal

Przewod niczqcy powita} przybylych na sesjq radnych'Burmistrza

l J e g o Z a s t q p c q r K i e r o w n i k a U r z q d u R e J o n o w e g o t p r a c o h ' n i k ó w U r z q d u

M f e j s k i e g o , s o } t y s ó w , p r z e d s t a w i c i e l i p a r t i . i p o l i t y c z n y c h l s t o m r z y s z

innych goéci zaploszonych i wszystkich uczestni czqcych w obradach R¿

G r a t u l o w a l w y b o r u s o } t y s o m í 2 y c z y l d o b r e J w s p ó } p r a c y z R a d q

M i e J s k q .

Sekretarzem obrad jednogloénie powolano

Radny wyrazi t  zgodq na pelnienie funkcj i

A d . 2 . R a d a u s p r a w i e d l i w l t a n i e o b e c n o é é r a d n y c h : P a w } a B l a s z k i e w -

cza,Genowefy Pe}ka,Wac}awa Segiety,Gustawa Siewiorka na I  posiedzen_

V l s e s j i w d n i u 2 9 . l 2 . l g g 4 r o k u o ] , a z n i e o b e c n o É é r a d n y c h :

G e n o w e f y F e } k a j . G u s t a w a S i e w i o r k a n a l l p o s i e d z e n i u V l s e s j i

w dnlu JO.12.1994 roku'

A d . , . B u r m l s t r z M . G a j e w s k i w i m i e n j . u Z a r z 4 d u w n o s i o d o k o n a n i e

zmían w proponowanym porzqdku obrad 'Zd'i4ó pkt' '11 ze wzglqdu na

b r a k k o m p l e t u d o k u m e n t a c j i w t e j s p r a w i e . W z a m i a n u m i e i c i ó p u n k t

w brznieniu: t 'Uchwala w sprawie obni Zenía ceny skupu 2yta przyjmowan

J a k o p o d ' s t a w a o b ] - i c z e n l a p o d a t k u r o l n e g o n a o b s z a r z e m i a s t a i g m i n y
J Q d r z e j ó w , , . o r a z j a k o p k t . 1 1 a : t l U c h w a } a w s p r a w i e l i k w i d a c j i

M i . e j s k i e g o P r z e d , s i q b i o r s t w a K o m u n l k a g y j n e g o w J q d r z e j o w i e l | .
Radna B.Rogulska oponuje przeciwko wykreélaniu i wT4czaniu nowych

punktów do proponowanego porzqdku obrad.Zdaniem radnej jest to

manÍpulowanie i  gmatwanie spraw.Pozoruje s iqr2e sie coé robi '

Radna stwierdz ar2e jest  zaskoczonar2e takq sprawQ jak l ikwidacia M

stawLa siq pod obrady Rady bez opini i  Komisj i '

ZastQpca Burmis trza ustosunkowal si€ d.o glosu racine j Rogplskie j

odnoén1e proponovranej  uchwaly w sprawle l ikwidacJi  Miejskiego

PrzedsiQbiorstwa Komunikacyjnego w Jqdrzejowie'  Informuie'  2e

dyrektor MPK do I lutego mial przedstawió progran naprawczy 'uzdro-

wienia przedsiqbiorst¡¡a 'Frogram nie wnosi  n ic nowego'

radnego Macie ja KoÉmidra '

sekretarza obrad.
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Nale2aloby dodaé przedsiqbi .orstwu 1 15 do 2 nld z l  dotacj i  .  Fodal  do

wiadomoécl  Rady rLe w dniu wczorajszym odbyto spotkanie z przewodniczr

cyml Komlsji Rady rktórzy wypowiedzÍeli sig za wprowadzeniem tego

punktu  pod obrady  dz ls leJszeJ  ses j i .
Przewodníczqcy Rady udziela glosu Burmistrzowl w celu wyjatrienia

sprawy llktrldacjÍ MPK.

Burmistrz wyJaÉnlar2e chodzi o ograniczenie komunikacji. do granic

mias ta .Ten proces  l i kw idac j i  p rzeds iQb is rs twa to  p rocesrk tó ry  zezwale

na wszystkie ruchy.Mamy zapewnienie ze strony PKS'2e przejmie czqáó

11ni1 nawet z pracoh,nikani .Przedlu2enie procesu istnienia przedsiq-

biorstwa pogorszy sytuacjq.Przedsiqbiorstws mialo przedstawié swój

program naprawczyrale nle przedstav¡ i lo w tej  fornierabY bylo to

zadawalaJEce.Jest to in ic jatywa ZarzEdurktóra nie jest  zaskoczeniem.
Kadna B.Rogulska odwoluje siq do radnych o przeTo|enie sesji do

p14tku i  odbycia w miqdzy czasie posiedzeú Komisi i .Nie rozumien tego

krqceniarrnatactwa ze strony Zarzqdu.ZarzEd nie mo2e udawaé ,2e
pewnych rzeczy nie wie.Nale2y przedstawió sprawy do opini i  Komisj i

Bud2eturGospodaük i  i  M i .en ia rbo  KomisJa n ic  n ie  w ie .

Zastqpca Burmistrza M.Grad oponuJe stwierdzenj .u radnejr2e Zatzqd

za jmuJe s le  ty lko  k rqcen iemrmatac twemrbo jes t  to  n ieprawdq.

Zarzqd wykonuje uchwaty Rady Miejst<iej  poprzedniej  kadencj i .

Czym zajmuje s iq Komisja Bud2eturGospodarki  i  Mlenia to sprawa
Komis j l ra  n ie  Zarzqdu.

Radny E. Nawrot;Dyrektor Mi e j ski ego Przedsi Qbi ors twaKomuni kacy jnego

jes t  za  odbyc lem w przedmio towe j  sprawie  pos iedzer i  Komis j i .L iczyr2e

na posÍedzeniach czlonkowie Komisj i  znaJdq wyjÉcie z sytuacj i  rznaidq
wlaéciwy wariant.
Radny M.Gl iwiñski  zvrraca sie o przeglosowanie wniosków do porzqdku

obrad.

DyskusJa bqdzie prowadzona przy omawianiv poszczególnych punktów

porzqdku obrad.

Wniosek Burmistrza dotyczqcy wycofanlu pkt .1 '1 z proponowanego

porzqdku obrad w dotychczasovsym brzmienÍu zostal  przyJqty 21 glosami,

przy 1 glosie przeciw I  2 glosach wstrzymujqcych siQ.
Wniosek Burmistrza dotyczqcy wprowadzenia pkt .11 w brzmieniuf tUchwala

w sprawie obni2enia ceny skupu |yta przyjmowaneJ jako podstawa

obl iczenia podatku rolnego na obrzarze miasta i  gmlny JEdrzeiów r l

zostatr przyJqty 21 glosami ¡PrzY 1 glosie przeciw I 2 gt.osach

wstrzymuJqcych sie.
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Za wprowadzeniem do porzqdku obrad pkt.11 a w brzmieni.uirr Uchwala

w sprawie l tkwldacj i  Miejskiego Przedsiqblorstwa Komunikacyjnego

w JqdrzeJowlert glosowatro 16 radnychr5 bylo przeciwrS radnych wstrzy-

malo  s f€  od  g?osu.

Za przyj€ciem proponowanego porzqdku sbrad z uwzglqdnieniem zgloszon

poprawek glosowalo 16 radnychrprzecfw bylo 4 radnychr4 radnych

wstrzymalo s iq od glosu.
Przewod.nicz4cy Rady stwierdzfl przyJecie porzqdku obrad.

Porzqdek obrad:

1 .  Otwarcie sesJl ,  stwierdzenle quorumrpowolanie sekretarza obrad.

2.Usprawledl lwienie nieobecnoÉci  radnych na sesj i  w dniach

29 i 30 grudnia 1994 roku.

5.Brzy jq.cle porzqdku obrad.

4.Przyj?cie protokó]u z pop¡^zedniej  sesj1.

5 . fn te rpe lac je  i  wo lne  wn iosk i .

6. fnformacJa o pracy Zarz4du Miejskiego miQdzy sesjami.

T . In fo r rnac ja  o  rea l i zac j i  uchwa]  pod jq tych  na  poprzedn ie j  ses j i .

B.Uchwala w sprawie oplat za przejazdy Érodkami komunikacJl miejskie

g.Uchwala w sprawie zasad f  t rybu zaspokajania potrzeb mieszkaniowyc

cztonków wspólnoty sanorzqdowej gminy JQdrzejów.

lO.Uchwala w sprawie okreélenia stawek czynszu regulowanego za lokale

mieszka lne  oraa  loka le  soc ja lne .

11.Uchwala w sprawie okreÉl-enia stawek czynszv regulowanego za lokal-e

mieszka lne  oraz  1oka1e soc ja lne .

11  a .Uchwala  w sprawi .e  l i kw ldacJ i  M ieJsk iego Przeds iqb io rs twa

Konunikacyjnego w Jqdrzejowle.

12.Uchwatra w sprawle wystqpienia z wnioskiem do woJewod.y Kieleckiego

o przekazanie na wlasnoéó gminy Jqdrzejów nieruchomoSci zabudowane

po lo2one j  w Jqdrze jowle  przy  u l .11  L is topada 19 .
' lJ .Uchwala w sprawle wyra2enla zgody na sprzeda2 dzialk i  budowlanej

stanowtqceJ wtasnoÉó gminy Jqdrzejów polo2oneJ we wsi Fhrichów.

l4,Uchwala w sprawle powolania doraíneJ KomlsJi  d/s lagodzenia skutkó

bezrobocia.

15.Uchwatra w sprawie ustalenia oplat za dostarczenie wody i odprowadz

nle écieków przez Zaklad Wodociqgów i  Kanal lzacj i  w Jqdrzejowie.

l6.Uchwala w sprawle przyjqcia planu pracy Rady MiejskieJ na 1995 rok

lT .Odpowiedz l  na  ln te rpe lac je .

18.Sprawy rózn¿.

l9 .Zamkn lqc le  obrad.
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Ad.4. Rada 21 glosamirgtroséw przeciw nle bylo¡PrzY 1 glosie

wstrzynujqcyn siq przyj€la protokól z poprzednlej sesJi.

Ad.5. Radna J.Szreniawa zwrócila siq z zapytaniemrczy radnj

nogq mieé wglqd do protokólu z posiedzeít Zarzqdu Mlajskiego.
RadneJ nie udoslgpniono protokólu do wg1qd.u.

Burnistrz odpowiadarLe Jest to dla niego zaskoczenlemrzaraz r'/yda

w tej  sprawfe polecenierpracor¡nica zsstanie ukaraaa, je2e1i  taki
przypadek niaZ nieJsce.

Odpisy protokólów z Zarzqdu MiejskÍego pob¡fnny byó przekazywane do
Przewodniczqcego Rady zgodnie z ustaleniani 1 mojq decyzjq stwierdz¿

.  Burmls t rz .
Radny M.KsÉ¡rider zwraca uhrage odnoÉnie dyspcyplinyrradni spóániaiq s

a sesJe powinny odbywaó siQ punktualnie.
frzewodniczqcy RadY stwlerdz arhe przyJmtlJe uwagq radnego.

Ad.6. Tnformacjq o pracy Zarzqdu l4lejskiego przedstawia

Burmistrz.

/fnforrnacJa y zalqczanlu dc protrkíTu/,

Radny W.Kuémierz pyta ¡czy informacja skladana przez Burmistrza jest

do?qczona do protokó?u.

Burrnistrz odpowiadar 2e jest  dolqczona do protokó}u.

Radny W.Kuémierz wnicd<uJeraby informacje o pracy Zarzqdu yl ie jskiego

byly przesylane radnym wraz z mater ia lami.

Burmistrz odpowladar 2e informacJa jest  zalqczarta do protokó}u

i  bqdzle wysy?ana wraz z mater ia lem dla radnychra na sesj i  bqdzie

uzupe ln iana.Wniosek  radnego jes t  s luszny .
Radna B.Rogulska pyta o sprawqKoczajewskiego.

Burmistrz odpowiadar2e pan Koczajewski  otrzymal dzialkq.

Radny K.Marcinkowski  zhrraca sie o wyjaénienie obni2enia stawek kwot
przetargu o 30 % na stoly przy ul .Koécielnej .

Burmistrz wyjaéni  ar2e tak istotnie postqpi}  Zarzqd.

Pleniqdze przeciekaty nam miqdzy palcami. t l l ica KOÉcieLna to atrakcy.

mlejsce do sprzeda2y.Oglosi l l  émy przetarg.Osoby, które wygraly przete

przychodzl?y do ZarzEdu proszqc o obni2enÍe przetar$u motywujqc tym,

2e Jest to sezon martwy. dla handl-u. l /  czasie l icytowania przetargu ni

bytro okol icznoéciraby storpedowaó stawkl .W kwietniu bqdzie ogloszony

novfy przetarg.Mówienle o tymrczy jest  to zgodne z prawen ,czy nie

mo2na d.yskutowaó z prawnikarnl.Burmistrz jest zdaniarhe bl9du prawneg

ZarzEd nie popelni l .Nadmleníar2e odmlenne zdanie w tej  sprawle na

radca prawny pani Klwiorska.

Rada 2J glosarnlrglosów przeclw nie bylorprzy 1 glosie wstrzymujqcym

slq Przyj€ta:  : ' ihf ,ormacje.
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Ad.7.  Informacjq o real izacj i  uchwal podjqtych na poprzeednie

sesJl przedstawia Burmlstrz.

/InformaoJa w za?;qczeniu do protokó?u/.

Radna B.Rogulska wnosi uh¡age rhe w informaujl podaJe s1q tylko co

zrobiono obllgatoryjnie.Radnych interesuJe Jak podJqte uchwaly sq

wdra2ane w Zycie 7 reaL izowane.

Burmistrz przyjmuJe uwagq radneJ.

fnfornacJa zostala przez Radq przyjqta 21 glosamirprzy 1 glosie prze

clw i  4 wstrzymujqcYch sl9.

Ad.8.  Radny G.Siewiorek pyta z jakim dniem planuje s iq wprowai
' podwy2kt cen biletów oraz tczy jest sensovüne wprowadzenie podwy2ek

cen b i le tów rJe2e1 i  l i kwÍdu je  s fq  p rzeds iqb lo rs two, ;komunikacy jne .

E.Nawrot-dyrektor MPK odpowiadar2e podwy2ki cen biletów proponuje si

od dni  a 20 lutego 1995 roku i  wnioskuje o przyjqcie tego terminu.

Poprawkq do projektu uchwaly przyjgto 25 glosamirglosów przeciw nie

bylo;przy 1 glosle wstrzymuJqcym si€.  
er¡ .

Na pytanie radnego G.Siewiorkartczy warto +ileside*aá podnosié biletóu

skoro l ikwiduje sÍQ przedsiqblorstwort  odpowiada Burmistrz M.GaJewski

2e  podn ies ien ie  op la t  pow6duJe to r2 ,e  n ie  uc iekaJq nam p ien iqdzet

najwy2szy czasrabY byly podwy2szane ceny bi letów.

Za przyJeciem uchwaly w sprawi-e oplat za przejazdy Érodkami konunike

cj i  mlejskigJ glosowaTo 24 radnychr l  radny byl  przeciwr l  wstrzymal

s 1 €  o d  g l o s u .

/Jchwa}.a }.1r vII/58/95 w za?.4czeniu do protokóLu/.

Rad.na B.Rogulska wnosirabY pkt .9 i  10 porzqdku obrad rozpatrzyé prze

planowanq przerhtq w obradach.
BurmÍstrz wnosiraby Rada wyrazi la zgodqrabY referentem tych spraw b}

radna B.Rogu lska  , jako  pracownik  Urzqdu Mle jsk iego za jmu jqcy  s le

tymi sprawarni.

Ad.9 .  Referu je  B .Rogu lska .

Rad.a 23 glosamlrglosów przeclw i .  wstrzymujqcych siQ ni .e byto powziql

Uchwqlq nr YTI/59/95 w sprawie zasad i trybu zaspakajania potrzeb

mieszkaniowych czlonków rspólnoty samorzqdoweJ gniny Jqdrzejów.

/Uchwala nr vII/59/95 w za?.ilczeniu do protokótu/.

Ad.10 .  Referu je  B .Rogu lska .

W sesj l  uczestniczq wlascic ie le budynkówrktúre byly pod szczególnym

trybem najmu.?ych lokatorów bqdq dotyczyly czynsze regulowane.
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Pani B.Rogulska od.czytala projekt uchwaly w przedmÍotowej spravie'

Informujer1e 5 tys.zl to najwy|szy wariant jaki zakladano.Przy tej

stawce wyJdziemy na koszt eksploatacj i  mieszkaó i  n ie musiny dotowaó

Z1l4.WyjaÉni arhe sprawa dodatków mieszkanlowych nle jest do korica

zalatwlonarponj. ewa2 protest w teJ sprawie nie iest Jeszcze r.ozst¡.zyg

nlqty.o i1e Rada ustal- i  stawkq 5 tys.z l . rktóra w pelni  pokryje koszt

utrzymania mieszkaít rnielibyémy érodki na doplatq d1a najbledniejszyc

W d.alszyn ciqgu sq zapewnlone 6rodki na remonty co I lata.

pan Grahowskl-wfasclc ie l  budynku jest  zd.aniar2e stawka 5 tys.z1 dLa

prywatnych wlaÉciciell jest za niska i ntr p.¡FyJc kocztów utrzyman

m i  e s z k a n i a .
Radna B.Rogulska wyJaÉniar2e Kad.a nie mo2e ustaLaó stawek na pozi .oml

pe}ne j  eksp loa tac i i .Na mieszkan iach  n ie  mo2na zarab iaó .

Burmistrz prosi o zrozumienie ,2e níe mo2na do lAOU roku odejéé od

gospodarki  lokaloweJ do gospodarki  rynkowei. lo lat  to jest  okres

przejécÍa do pelnej  gospodarki  rynkowei lokal-aml.Tak nas wrobionor2e

zadaniem wlasnym gminy jest  doplata do zarobków spó?dzielczych.

Zastanawlal i  " rny 
s iQ w ki . lku zespolachrczy uchwalaó stawkq bazowq

j tys.  z!  w blednej  gminie.  W marcu bqdzie rozpatrzony protest  ptzez

Trybunal KonstytucYJnY.

lvo2e trzeba bqdzie uchwalq zmienió.

Pani  D.Kiwiorska-radca prawny UM wyjaénia panu Grabowskienur 2e na

pewno ma racJqrale iego budynek nie mo2e byé stawkq bazowq dla caleg

m  i  a s t a .
Rada 19 glosamirglosów przeclw nle bylo ¡przY 4 glosach wstrzymuiqcyc

siQ powziqla Uchwalq nr VII /6O/SS w sprawie okreél-enia stawek czynsz

regulowanego za l-okale mieszkalne oraz czynszv za l-okale socjalne.

/Uchwala Nr VI1,/60/95 w za?-qczeniu do protokótuf .

.Ad ,11 .  Rada 20  g losami ,g losów przec iw n ie  by lo ,g losów wst rzymu

jqcych siq nie bylo powziqla Uchwalq nr VII /61/gS w sprawle obnj-2enj

ceny skupu 2yta przyjmowaneJ jako podstawa obl iczenia podatku rolneg

na obszarze miasta Í  gminy JqdrzeJów.

/Uchwala Nr VII/61/95 w za!.4czeniu do protokólu/.

¡ d . 1  1  a . Referuje ZastqPca Burmi strza.

InformuJerLe Uchwala z 1991 roku zobowíqzuje do restruktu

-zac  j l  p rzeds iqb io rs tw.

Przedstawia jak wyglqda sytuacJa v MPK.Rok ubiegly zamkniqto stratq

1 mld zTrprzy dotacj i  Rady } ! .eJSkleJ 2 mld zTrdo dnia dzis ie jsze$o

dotacja Yryniosla okolo 5OO mIn zl .

Sq dwie mo2l iwoÉci  ra lbo przystqpió do restrukturyzacJi  ra lbo znale2é

p i e n l q d z e ) n a  d o t a c J e .
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V/ grudnlu ub. roku pov¡olano kornisjq do zbadania dzialalnoÉci

przedslgblorstwa. Jeden z wniosków komisj i  toraby ograniczyé dzialaln

przedslqblorstwa.Z wníoskani zostatr zapoznarLy dyrektor.

D-yrektor mial opracowaó program poprawy przedsiQbiorstwarale tego ni

zrobi l .Sq wiEc dwie mo2l iwoÉci  :dotowaé na co nle na pieniqdzynalbo

restrukturYzowaó w ciqgu roku.
prowadzil lémy rozmow z pKS o ewentualne przeJqcle kierowcówrlrtóre

zakoñczyly sig powodzenfem.PKs zobowiq.za} siQr2e nie bqdzie przyjmow

innych pracowników tylko z MPK.Od dzié PKS mo2e iu2 zatrudnió dwóch

k le rowców.Nie  ma chqtnych do  prze jéc ia .

Zarzqd. powola l ikwldatora. Pracownicy dostanq wypowledzeni a'

Prowadziti.Émy roznowy z innymi przedsiqbiorstwami informuje Zastqpca

Burmistrza i mamy zobowiqzania slowner2e bqdq przyjmowani pracownicy

z MPK. Zarzqd. stoi na stanowiskuraby funkcjonowaly dYt przedsiqbiorst

komunikacyjne MPK i  PKS'które bgdq z sobq konkurowac.o dalszej  formi

1 stnienia komunikacj i  miejskr ieJ bqdzierny dyskutowaó.

Przed.stawia projekt uchwaly w przednlotrwcJ cprewlc'

Dyrektor MPK E.Nawrot: byly ttzy alternatywy do zmíeszczenia slq w p

ncJ kwocie pieniQdzy.W Éwiet le prawa mo2emy byó oddlu2eni  do utrzyme

nia  s iq  w rnn ie jsze  J  dz ía la lnoÉc i  n i2  do tychczas '

P lanu je  s ie  poza mias tem z l i kw idowaó l in i -Q Trdo t r -ysakowa i  n r  5 '

Zostaly nam trzy l in ie najbardziej  napelnioner czyl i  najbardziej

po t rzebne d1a sPoteczeñs twa.

Radny J.Hatys zapytuje kto ma daó pieniqdze na oddlu2enie.

Zastqpca Burmistrza odpowiadar2e nikt  tych pieniqdzy nie da ty lko

urzqd MieJskf  .oddlu2enie nie zalatwi  sprawyrponiewa2 w przysztym rok'

staniemy przed podobnym dylematem.Je|el i  ograniczqy siq do samego

miasta to nam podro2y koszty utrzymania tych autobusów.

MPK mj-eÉci  s iq w jednym budynku z RPGK1M i  nad tym na1e2y siQ

zas tanowiórczy  n ie  powinno to  byó  jedno przeds iqb io rs two.

Sol tys wsi  Borki  jest  przeciwny l ikwidacj i  kursów MPK na terenie

wiejskim.Jest zdani  ar2e za p(, lno MPK wyszlo z podwy¿kq cen biLetów.

Du2o ludz i  ze  ws i  p racu je  w mieéc ie  i  z  mias ta  w ro ln ic tw ie .

Nle mo2na ich pozbawió komunikacJi .Wójtowie z Sobkowa i  Nglowic chc

dotowaó kursy na i .ch terenie.

Pan H.Michalk lewicz-przewodnlczEcy sdRP¡sprawa MPK to nie jest  spral

dz is ie jszara le  sprawa od la t  10-c lu . l l  tak ieJ  fo rmie  ten  zak lad  n ie

mo2e funkcJonowaérbo doprowadzi  stq do takiej  sytuacJi  iak ¡rRekordrr ,

gdzle straci  pracq nle k i lku pracowników ,ale cale przedslqbiorstwo.

Trzeba vrypracowaó formg w jakiej to przedslqbiorstwo ma funkcjonowac
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Zastqpca Burmistrza w odpowledzí na glos sol tysa Borek wyjaénia:

PKS wystqpl?opo MPK o analizg kosztów na poszczególne l-inie.

Prywatna osoba ehce uruchonlé w m1eÉcie l in iq 0.Nle jest  wykluczone,

2e dla pewnych mlejscowoÉc1 nie bqdzie jeádztl prywatny przewoánik

lub PKS.Nlkt  nfe pozbawi dojazdu mieszkaÉców do Jqdrzejowa.

OÉcienne gminy w roku 1994 doplaclly do MPK kwotq 2OO m1n z!.

Dyrektor MPK E.Nawrot informujerLe zadeklarolvana kwota doplat przez

sqsiednie gminy to kwota J8O mln zl adekwatna do kosztów linii.

Radny hl .Kedra : tak s iq skladar Ze na dzis ieJszeJ sesj i  podejmujemy

same niepopularne decyzje.Trzeba sobie zadaé pytanle jak to przedsi t

biorstwo ma funkcJonowaó.Decyzje muszE byó bardzo stanowcze i konkre'

nerpodejrnowane w tym kierunkurabY mo2na ieszcze coÉ urator,¡aó.

Chcemy daé g los  za |odze.Mo2e za lodze s le  op t rac i rskoro  op lac i  s le

osobie prywatneJ.Kaáda z t rzech przedstawionych wersj i  jest  dobra.

Trzeba dopowiedzíeé Jednor2e samo to przedsiqbiorstwo w obrqbie tegc

p lacu  is tn ieó  n ie  mo2ermus i  byó  po lqczone w jedno przeds iqb io rs two

z RPGKÍM.Z decyzjq w tej  sprawie nie mo2na czekaó dlu2ejraby nie st¿

s lg  tak  jak  z  r rRekordemn.

Radny G.Leksa pyta co z opracowywanq opiniq restrukturyzacji

komunlkacJ i  m ie jsk le j rza  co  zap lacono c iqZk ie  p ien iqdze.

Zastqpca Burmistrza odpowiadar2e za opiniq nie placono z naszego

budZetura le  z  funduszy  europe jsk ich .Jes t  to  op in ia rk tó ra  do  naszych

r e a l t ó w  n i e  p a s u J e . D z i s i a j  n i e  p o d e j m u j e m y  d e c y z J i r c o  b q d z i e ' d z i é

chcemy rozpoczEé proces dq2enia do tego co bqdzi .e.
Przewodniczqcy Rady stwierdzar2e Rada chce ponóc radnemu Nawrotowi.

Rada 20 glosanirprzy 1 glosie przeciw i  5 glosach wstrzymujqcych si(

powziqla Uchwa?q Nr VII /62/95 w sprawie } Íkwidacj i  Miejskiego
Przedsi  gbiorstwa hornunikacyjnego w Jgdrzejowie.

/Uchwala Nr VII/62/95 w zalqczeniu do protokólu/.

Ad.12 .  Rada 21  g losami rg losów przec iw i  ws t rzymujqcych s iq  n :

bytro powziqla Uchwale Nr VIf /61/95 w sprawlewystqpienia z wnioskiem

d.o WoJewody KieleckÍego o przekazanie na wlasnoÉó Gminy Jqdrzejów

nieruchomoÉci zabudowanejrpolo2onej  w JqdrzeJowie p?zy ul .11 Listopa

1 9 .

/IJchwala Nr vn/6t/95 w talEczenlu do protokólu/

.Ad.1J.  Rada 2J glosamirgtrosów przeci-w i  wstrzymujqcych siq

nie bylo powzigla Uchwalq Nr Vff/64/95 w spray{ie wyraáenj.a zgody na

sprzeda2 dzialk i  budowlaneJ stanowiqceJ wlasnséó Gminy Jqdrzejów,

polo2oneJ we wsi Mnichów.

/Uchwala Nr YII/64/95 w za]:4czeniu do protokílu/.
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Ad.14. pan H.Michalk iewicz -przedstawiciel-  SdRP odmawia

pracy w Komisj i  d/s tagodzenla ekutków bezrobocia ze wzglqdu na

obclq2enie funkcjami spolecznymi.Powo?anie komisj i .  n ie jest  sensounyi

je2e11 nie ma programu inwestycj i rofertrco gdzie mo2na zaoferoraé.

Trzeba przyclqgnqó kapi ta l  zagraniczny.Zdaniem H. l4 ichalk iewicza nale.

powolaé Jgdrzejowskq AgencJq RozwoJu.
Rad.ny W.Kqdra zgTasza do komisji pana Michala KonieczynskÍego -

p rzeds tawic le la  SD.

Za przyjqclen Uchwaly glosowalo 23 radnychrglosów przeciw nie bylot

2 radnych wstrzymalo s i€ od glosu.

/Uchwala Nr VII/65/g> w za}.qczeniu do protokó7u/.

Ad...15. Projekt uchwatry z autopoprawkani zarz4du Miejskiego

przedstawi a Burrnistrz.

Radny Cz.OLszak jest  przeciwny stawce oplat  za wodq od osoby prywatn

powinna byó Q.42 z ! ,  a  n ie  0 .48  z l rpon iewaL jes t  to  zgodne z  kosz tam

PodaJe pod rozwage)czy istnieje koniecznoéó wydzier2awienia lokaLu

w pKS d1a Zakladu Wodociqgów i  Kanal izacj i  ,a nie w naszych zasabach

c o  o b n i 2 y  k o s z t Y .
Radny G.Slewiorek pyta ¡czy opinia Urzqdu Antymonopolowego odnosi  s iQ

ty lko  do  OSM,  czy  teL  do  wszys tk ich  przeds iqb io rs tw.

Burmi strz odpowi adar2e opi .nta ta odnosi  s iq tak2e do pozostalych

przedsi€bi  orstw. Radny G. Siewiorek zapytuje tczY inne przedsiQbiorstwa

majq wystqpió do Urzqdu Antymonopolowego.

Burmi strz wyjaéni  ar2e kwota 4.800.-z l  bqdzie powodowaó tor2e

sprzedajemy domowemu odbiorcy wodq nle boni f ikujqc ie i .Nikt  nam nie

zarzuci  r2e kosztem gospodarstw bqdziemy boni f ikowaó przedsi  tb iorstwa

Kierownik Zakladu Wodociqgów i  Kanal izacj i  wnosirabY uchwal ió optaty

za 
ocieki  

komunalne przyjqte na Punkt zrewczy Nieczystoéci  Plynnych

spoza terenu gminy stawk:,  4r t6 27.

Radna B.Rogulska zwraca ur,.¡age ,2e $ 2 pominiqto Samorzqdowy Zaklad

PodstawoweJ Opieki  ZdroowotneJ.

Wniosek radnego Olszaka ,  zostal  odrzucony 11 glosarni  tPrzY 4 glosar

zarg losów wst rzymuJqcych s i9  n ie  by lo .
Burnistrz sprzeclwia s iE proponowanej kwocie przez Kierownika Saj tynt

i  wnos l  o  pozos tawlen le  s tawk i  1 .92  27 .

Rad.ny J.Hatys proponuje uchwalió stawke 5.61 zl skoro tylt, wynoszE

k o s z t y .

Radny E.Katrwa wnloskuje o stosowanie umiaru w cenachrponiewa2 nie na

pewnoécir2e wówczas nieczystoéc1 bgdq wylewane na naszym terenie.

Proponuje zostawió stwkq jak w projekcle uchwaly.
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Pan M.Ksnj.eczyúskl wnosi o uporzqdkowanle koryta rzekL Jasionkit

poniewa1 woda z tej rzeki rvplrya do przepompownirco znacznie podra2a

koszty Écieków.

\r¡niosek radneJ Rogulsklej zostar* przyJety 23 glosarnlrgtosów przeciw

i  wstrzymuJqcych siq nle bYlo.

Wnlosek radnego J.Hatysa zostal przyiqty 11 gtrosanl tPrzY 7 glosach

przeciw 1 4 glosach wstrzymuJqcych siQ.

Burmistrz podkreé1ar2e w tym przypadku zmuszóny jest glosowaé przeclv'

Radny M.Gl - iw iúsk i  p l ta rczy  us ta len le  odp la tnoéc i  3 .63  z l  za  Éc iek i

spoza terenu gminy :-, jest niezgodne z Ustawq Antymonopol-owq.

Burmlstrz;Jest  to dotowanie naszych podntotóY pruct  t ¡szc jednostki .

Radny M.Gl- iwÍr iski :  je2e1i  ustal imy cenQ ní2szq to wtedy rnusimy dopla-

ca-  do  n ieczys toéc i .N iech  dop laca jq  gminy  przywo l1ce n iec4s toÉc i .

Radny Cz.Olszak : t rzeba wz i4ó  pod uwagq to r2e  kosz ty  b io rq  s iq  s tqd '2e

malo nam gminy przywoíq écieków.
Radny V/ .Woán iak  jes t  zdan iar2e  n ik t  w iqce j  n ie  p rzywiez ie  n i2  to  co

mus i  p rzywieéórbo kosz ty  t ranspor tu  sq  wysok ie .

Rada 15 glosami przy 3 glosach p?zeciw i  I  wstrzymujqcych siq

powziqla Uchwalq Nr VII /66/95 w sprawLe ustalenia oplat  za dostarczeY.

wody i  odprowadzenie écieków przez'Zak}ad Wodociqgów i  Kanal izacj i

w  Jqdrze jowie .

/rJcl-twala Nr VII/66/95 w zaLqczeniu do protokóLu/.

Ad.16 .  Wniosk i  KomisJ i  Rady Mie jsk ie i  do  proponowanego p lanu

pracy Rady Miejskiej  przedstawl la B.Nowak -pracownik d/s obslugi

r a d y  m l e j s k i e j .
Rada przyiqla do planu pracy w miesiqcu czer"b/cu i  grudniu temat:

nsprawoz¿anie z dzialalnoéci  Komisj i  d/s Tagodzenia skutków bezroboc

za I  i  r r  póLrocze br .  co  wyn ika  z  uchwaly  powz ie te i  na  dz is ie jsze j

- s J i .

Rada '19  g losamÍrprzy  1  g los ie  p rzec iw i  2  g losach wst rzymujqcych s ie

przyjqla wnlosek Komisj i  Rolnictwa i  Leénictwa o przesuniqcie

tematu:rr  Problemy rol"nictwa na terenie miasta i  gminy rr  z mtssiqca

wrzeén la  na  mls iqc  maj .

Rad.a 22 glosaml ,g?osów przeciw 1 wstrzymujqcych siq nie bylo

przyjqla wnlosek KomÍsj i  Perzqdku Publ lcznego o uiecie do planu

pracy Rady w mieeiqcu 1i-stopadzie rrsprawozdanie z ptacy Komisj i

Porzqdku Rrbl icznego od poczqtku kadencJirr '

Rada 2t  g losarnirglosów przeclw i -  wstrzynujqcych siq nie i "przyiela

wniosek KomisJi  OéwiatYrKul tury i  Sportu o zwolanie w miesiqcu

marcu drúgiej  sesj i ,której  tematani  obrad bylyby:
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1 . Plan perspektywiczny inwestycji w mieÉeie i gminie na okres kadencji

2.DzíalalnoÉó placówek kul turalnych w mleécle i  gminie.

23 glosanlrglosów przeciw i  wstrzynujqcych siq nie bylo przyj€to

wnlosek KomisJi OÉwiatyrKultury 1 Sportu o wprovradzenie do planu prac]

w nieslqcu maju tematu : r tsport  i  rekreaeJa w mieécie i  gminierf  zamiast

proponowanej ttfnformacjl o pracy Komf sji OÉwlaty.Kultury i Sporturr.

Rada 22 glosarnlrglosów przeciw i wstrzynuJqcych siq nle bytro przyJqla

ynlosek Komisj i  Bud2eturGospodarki  I  Mienia o wlqczenle pod obrady

druglcJ sesJi  w mlesiqcu marcu tematu:  r fAnal iza dzialalnoécl  przedsiq-

biorstwrktórych organem zaTo2ycielskim jest  Burmistrzrr .

.  Rada 21 glosamirglosów przeciw i  wstrzymujqcych sie nie bylo przyjQla

wniosek Burmistrza o ujqcie do tematów pierwszej  sesj i  p lanowanej

na miesiqc marzec tematulZmiany w Regulaminie Organizacyjnym Urzqdu

Mi e j s ki ego w Jqdrze jowie rr .
Uchwala Nr VII /67/95 w sprawÍe przyjQcia planu prasy Rady MieJskiei

na 1995 rok zosta},a przyJeta 22 glosarnirgtrosów przeciw i  wstrzymujq-

c y c h  s 1 q  n i e  b y l o .

/Uchwala Nr VII/67/95 w zaL}czeniu do protokóLu/.

Ad.17 .  Odpowiedz i  na  in te rpe lac je  udz ie lono w pk t  .5  p rzy

sk ladan iu  in te rpe lac j l  .

Ad.1B. Przewodniczqcy Rady zwróci l  s ie do radnych o ustalenie

terminów dy2urówraby rozpoczqLó dy2urowanÍe w jak najkrótszym czasie.

Radny M.Gl iwir iskl  informuje Radqr2e z in ic jaty '*ry Komisj i  OÉwiatY,

Kultury i Sportu 25 lutego odbqdzie slq Turnlej Pitrki No2nej pod

haslem trWspomagaimy Szkolnq stru2bq zdroh¡iatr.

Klerownlk Zaklads Wodociqgów i  Kanal izacj i  wnosirabY Zarzqd'  MÍejskl

powolal  komisjq do opracowywania wysokoécl  oplat  za wodq i  écieki .

Ad.19. Ze wzglqdu na wyczerpanie porzqdku obrad o god'2.145}

Przewodnicz4cy Rady zamknqt VfI  sesjq Rady Miejskiej .

Sekre (r" oyyrl, ¡"' l> 4¡
Przewodniczqcy

eJ vr J9drzejowie

\.),\''

KoÉmider

( - -


